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روح ا... علوی منــش در ادامه به ســخنان نماینده بانوان 
محله، خانم طیبه عبدی، در این نشســت اشــاره کرد و 
توضیح داد: مهم ترین مشــکلات مطرح شــده از طرف 
نماینده بانــوان؛ کمبود مکان های فرهنگی و ورزشــی 
برای بانوان بود. به رغــم زمین های بایــر در محله هیچ 
مکان مناســبی برای این فعالیت ها در محله ساخته نشده 
اســت و هر بار بانوان برای دوره های مختلف آموزشی و 
ورزشــی به بیرون از محله مراجعه می کنند در برگشت با 
مشکل مواجه می شــوند. از طرفی روشنایی برخی معابر 
کم اســت و بانوان نمی توانند بعد از تاریکی هوا از منازل 

خود خارج شوند.
علوی منش در ادامه به مشکلات ایجاد شده به دلیل نیمه کاره 
رها شدن طرح اگو در محله اشاره کرد و افزود: طرح اگو نیز 
مشکلات زیادی برای اهالی محله ایجاد کرده است. سازمان 
آب و فاضلاب هزینه طرح اگو را از ســاکنان دریافت کرده 
است؛ ولی هنوز طرح در برخی خیابان ها اجرا نشده یا اگر 
اجرا شده هنوز اتصال اصلی آن برای برخی از منازل انجام 
نشده است یا پلاک های زوج وصل شده و برای پلاک های 

فرد اقدامی نشده است.
نائب رئیس شورا نیز در ادامه به مهم ترین مسئله مهرآباد که 
مورد توافق همه اعضای شــورای اجتماعی محله در جلسه 
بود، اشاره کرد و گفت: امنیت مهم ترین دغدغه ساکنان محله 
مهرآباد است. متأسفانه دزدی در مهرآباد افزایش پیدا کرده 
است و به جز ساکنان از مراکز عمومی مثل مرکز بهداشت، 
مدارس و مساجد نیز دزدی می شــود. از دزدی موتور کولر 
گرفته تا ســرقت از خودروها و جیب بــری افزایش زیادی 
داشــته و به راحتی در روز روشــن از منازل دزدی می شود و 
مردم نمی توانند عکس العملی نشــان دهند. یکی از دلایل 

سرقت های زیاد محله، کمبود روشنایی است. انتهای بولوار 
کرامت به مهرآباد نزدیک به ۴ ماه است که افتتاح شده؛ ولی 

شرکت برق هنوز روشنایی آن را مهیا نکرده است.
علیرضا گلچیــن در ادامه توضیــح داد: بخش دیگری از 
مشکلات مهرآباد به انتهای بولوار کرامت مرتبط است که 
با بازگشایی آن مهرآباد از بن بست خارج می شود. ساکنان 
انتهای این معبر نیز با شــهرداری همکاری می کنند؛ ولی 
هنوز اقدام جدی در این باره نشــده است. زمین های آخر 
موحد نیز از دغدغه های محله است. این زمین ها متعلق به 
بنیاد مستضعفان و به صورت بایر رها شده است. تابستان ها 
انواع حشــرات از زمین های انتهای موحد بیرون می آید. 
رتیل، عقرب و مار باعث شده است تا ساکنان نزدیک به این 
زمین ها هر سال تابستان را با ترس و نگرانی یا انواع حوادث 
گزیدگی برای خودشان و فرزندانشان پشت سر بگذارند. 
از دیگر درخواســت ها از نماینده مردم در مجلس بحث 

اشتغال زایی و حمایت از افراد توانمند تولیدکننده بود.
نائب رئیس شــورای محله در پایان گفت: در انتهای جلسه 
آقای پژمان فر اجــرا و رفع برخی از مشــکلات را بر عهده 
شــهرداری دانســت و گفت ایجاد فرهنگ ســرا یا فضای 
ورزشی، بازگشــایی انتهای بولوار کرامت، پیاده روسازی 
و برطرف کردن آســفالت محله بر عهده شهرداری است. 
از پیشــنهادهای این نماینده، دعوت بیشــتر از مسئولان، 
پیگیری مشکلات و رســانه ای کردن مشکلات محله بود 
تا مســئولان بیشــتر از محله حمایت کنند. درباره موضوع 
امنیت نیز پیگیری از بسیج و نیروی انتظامی را مهم دانست و 
اعلام کرد که به صورت جدی پیگیری خواهد کرد. در انتها 
با همراهی اعضای شورای اجتماعی بازدید میدانی از محله 

مهرآباد انجام شد.

به دعوت اعضای شورای  نماینده مردم مشهد و کلات در مجلس شورای اسلامی 
اجتماعی محله مهرآباد با حضور در مسجد چهارده معصوم(ع) این محله با اعضای 
شورای اجتماعی درباره مشکلات این محله گفت وگو کرد. رئیس شورای اجتماعی 
یشه ای مهرآباد دانست و گفت:  محله مهرآباد علت تشکیل این جلسه را مشکلات ر
یشه ای است و به صورت محله ای حل نمی شود  بسیاری از مشکلات محله مهرآباد ر
یان این مشکلات قرار بگیرند. ضمن اینکه  و باید مسئولان شهری و کشوری در جر
مشکلات محله تنها به یک سازمان مثل شهرداری محدود نمی شود و باید سازمان های مختلف برای رفع آن ها 
اقدام کنند. همین مسئله باعث شد تا از آقای پژمان فر، نماینده مردم مشهد در مجلس شورای اسلامی، برای 
کمک  با  مهرآباد  محله  مشکلات  ین  مهم تر داشتیم،  وی  با  که  جلسه ای  در  کنیم.  دعوت  مهرآباد  در  حضور 

اعضای شورای اجتماعی محله مطرح شد.

مسئولان شورای اجتماعی محله مهرآباد تأیید کردند

درخواست از نماينده مجلس براى 
رفع مشكلات محله

در محـــله

آی خبــــر

صدر

سید محمد موسوی قوچانی، امام جماعت مسجد چهارده معصوم(ع) در محله مهرآباد، 
کلاس های آموزشی و فرهنگی را نیاز مهرآباد می داند.موسوی قوچانی برگزاری کلاس های 
آموزشی و فرهنگی برای کودکان و نوجوانان را نیاز محله مهرآباد می داند و می گوید: مردم 
محلات حاشیه شهر از لحاظ فرهنگی ضعیف هستند، خیلی از بچه ها در کوچه و خیابان 

روز را به شب می رسانند. باید برای بچه های این محله کلاس های آموزشی برگزار کرد. اکنون 
کلاس احکام، تواشیع، سرود برای نوجوانان پسر در مسجد برگزار می شود و برای خانم ها نیز 
کلاس های خانواده، آشپزی و تربیت فرزند در طول سال برگزار می شود؛ ولی این کلاس ها 

کم است و باید با حمایت سازمان ها و نهادها هرچه بیشتر در این مسیر حرکت کرد.

در پی برگزاری طرح «چهارشنبه ها با محله» و در ادامه روند ارتباط با اعضای شورای اجتماعی محلات، 
چندی پیش رئیس اداره شورای اجتماعی محلات سازمان اجتماعی و فرهنگی شهرداری مشهد از محله 
مهرآباد بازدید کرد. در این بازدید روح ا... قاســم زاده را رئیس اداره اجتماعی و فرهنگی منطقه و کارشناس 

فرهنگی ناحیه یک و اعضای شورای اجتماعی محله مهرآباد همراهی کردند.
نائب رئیس شورای اجتماعی محله مهرآباد در باره این بازدید گفت: در بازدید رئیس اداره شورای اجتماعی 
محلات سازمان اجتماعی و فرهنگی شهرداری مشهد ابتدا وضعیت اتوبوس های محله برای ایشان تشریح 
شد. سرویس دهی اتوبوس ها چه داخل محله و چه داخل شهر مناسب نیست. اتوبوس ۵۳ از مهرآباد به میدان 
شــهید گمنام می رود. خط ۵۸ از مهرآباد به سمت میدان شهید رستمی و خط ۴۵ از مهرآباد تا سمت شهدا 
می رود. تعداد اتوبوس ها کم است و زمان بندی مشخصی هم در رفت و آمد ندارند. خیلی از جاهای محله 
به ایستگاه نیاز دارد که اتوبوس توقف نمی کند. بانوان محله درخواست دارند تا مینی بوس برای رفت وآمد به 
حرم و ایستگاه مترو برای محله مهرآباد در نظر گرفته شود و در محله نیز ایستگاه های مناسب داشته باشند و 

اتوبوس ها تا سمت بولوار کرامت نیز برود.
بوس ها همراه آقای قاسم زاده به زمین های انتهای  علیرضا گلچین بیان کرد: بعد از تشریح مشــکل اتو
موحد ســر زدیم. ایشان هم مشکلات آنجا و استعمال مواد مخدر به وسیله معتادان را از نزدیک دیدند. 
ســپس به ســراغ منزلی پر از زباله در خیابان فرزین رفتیم کــه قبلا گرمخانه حمام بــود و اکنون محل 
اجتماع معتادان و کارتن خواب ها شــده است. آقای قاســم زاده در این موارد قول پیگیری دادند. مورد 
دیگر بازگشــایی مهرآباد ۶ بود. این معبر توســط شهرداری بلوکه گذاشته شــد و مردم نمی توانند از آن 

عبور کنند و به سمت بزرگراه بابانظر بروند.
گلچین افزود: روشنایی خیابان محراب نیز یکی دیگر از موضوع های مطرح شده بود. زمین مرغ داری 
متروکه در مهرآباد که از ســوی مؤسســه ملل خریداری و رها شــده اســت، جوی های شکسته مقابل 
مســجدالرضا، نظافت نکردن صحیح جوی های محله و نظارت کــم روی کار پیمانکاران، وضعیت 
آســفالت معبر اصلی مهرآباد و هرس درختچه های حاشــیه کال انتهای مهرآباد نیز از دیگر مشکلات 
مطرح شده در این بازدید بود که رئیس اداره شــورای اجتماعی محلات مشهد قول هایی برای پیگیری 

این موارد دادند که منتظر اجرای آن ها هستیم. 

گزارشی از بازدید رئیس شورای اجتماعی محلات از محله مهرآباد

 نبود امنيت بزرگ ترين مشكل 
محله است 


